
Letno zasedanje skupščine
Obrtnega združenja Lj.-Šiška

Predstavniki obrtnega združenja so se letos sešli prvič v novi sestavi,
zato so toliko več pozomosti namenili delu, ki ga bodo novoizvoljeni dele-
gati opravljali v naslednjem mandatnem obdobju. Seveda pa so najprej
ocenili dosedanje delo, ki so ga po besedah predsednika obrtnega zdru-
ženja Aleš Milana, opravili dobro. Bilo je opravljeno veliko konkretnih
nalog in izpeljanih akcij. Še najbolj so se izkazali pri povezovanju šišenskih
obrtnikov z družbeno-politično skupnostjo občino, je poudaril predsednik
skupščine občine Šiška Rado Rotar, in nadaljeval s smemicami prihod-
njega razvoja drobne obrti saj je v naši občini kar 1700 nosilcev opravljanja
obrtnih dejavnosti. Spodbudna številka, ki obrtnike seveda še bolj zave-
zuje zato so prihodnji razvoj v tej panogi zasnovali zelo pogumno. Denimo,
poslovno in dohodkovno povezovanje samostojnega osebnega dela z
združenim delom, še bolj tvornem sodelovanju pri kreiranju davčne poli-
tike občine—posredovanje in usklajevanje pri celotni davčni problematiki,
ki nastaja med obrtniki. Veliko bolj kot doslej bo treba nuditi pomoč zdom-
cem, ki bodo želeli opravljati obrtno dejavnost — to so predvsem stro-
kovna navodila in nasveti pri pridobivanju obrtnega dovoljenja, poslovnih
prostorov, pri izbiri proizvodnega programa itd. Skratka vsem začetnikom
bo treba nameniti več pozornosti še ztasti pri nakupu poslovnih prostorov
saj vemo, da so le ti osnovni pogoj za nadaljnje delo. Zatoso sezavzeli, da
bodo vse kandidate bolj kot doslej seznanjali o prostih lokacijah nudili stro-
kovnopomoč pri pridobivanju dokumentacijezagradnjozbirali in evidenti-
rali potrebe po obrtnth dejavnostih. Začrtanih nalog je še, a to je le nekaj
osnovnih iz katerih pa je razvidno, da bo potrebno še veliko napora in pri-
zadevnosti članov in delegatov OZŠ, strokovnih delavcev, ter nas vseh, da
bomo dosegli boljše pogoje opravljanja samostojnega osebnega dela.
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